

Amazing 韩国
KOREA 国

6D4N

釜山 / 庆州

(海云台海边列车 / 浦项SPACE WALK / 白浅滩文化村 / SKYLINE LUGE)

BUSAN / GYEONGJU

(HAEUNDAE BEACH TRAIN

/ POHANG SPACE WALK / HUINNYEOL COASTAL VILLAGE/SKYLINE LUGE)

Tour Code: KFA



Korea
韩国



Pohang Space Walk
浦项环湖公园Space Walk



Busan Skyline Luge
釜山Skyline Luge



Huinnyeoul Cultural Village
白浅滩文化村

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Haeundae Blue Line Park Beach Train
海云台Blue Line Park海边列车



Yonggung Temple
海東龍宮寺



Gamcheon Culture Village
甘川文化村



Bulguksa Temple
佛國寺

SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈️ BUSAN

D2 ARRIVAL BUSAN 🚌 GYEONGJU (MOB/L/D)

- ☑ Pohang Space Walk
- ☑ Pohang Maritime Skywalk
- ☑ Gyeongju National Museum
- ☑ Bulguksa Temple
- ☑ Cheomseongdae Observatory

D3 GYEONGJU 🚌 BUSAN (B/L/D)

- ☑ Yonggung Temple
- ☑ Busan Skyline Luge
- ☑ Haeundae Blue Line Park Beach Train
- ☑ Gwangan Beachside Coffee Street

D4 BUSAN (B/L/D)

- ☑ Gamcheon Culture Village
- ☑ Huinnyeoul Culture Village
- ☑ BIFF Square
- ☑ Jagalchi Market

D5 BUSAN (B/L/-)

- ☑ Yongdusan Park
- ☑ Busan Tower (Include Lift Ticket)
- ☑ Local Food Product
- ☑ Gwangbokdong Street

D6 BUSAN ✈️ DEPARTURE (B/MOB)



✓ 4 Breakfast / 4 Lunch / 3 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Korean BBQ
- ★ Hanjongshik
- ★ Korean Hot Pot
- ★ Bibimbap
- ★ Ginseng Chicken

TOURIST ATTRACTIONS:

BUSAN

- ◆ **Pohang Space Walk** - Space Walk is a trekking trail 333 meters high with 717 steps in total. Visitors can enjoy a 360 degree panoramic view of the city and factories, and its highest point reaches 25m up into the sky. Located on the hills of Hwanho Park in Pohang. Incredible Winding Staircase That Looks Like a Roller Coaster in South Korea.
- ◆ **Busan Skyline Luge (Included 1 way cable car)** - It is an entertainment project from New Zealand. People sit on a special pulley and descend from a height along a winding slope, which is exciting and fun. In 2021, SKYLINE LUGE will land in the Osilia tourist area in the east of Busan, a seaport city in South Korea. Busan SKYLINE LUGE is near to Busan Lotte World and Haedong Yonggungsa Temple. When taking the cable car, you can also see the scenery of Busan Lotte World. (Who do not take Skyline Luge, change to cable car for both way, children height over 85-109cm have to ride with adults, and for who less than 85cm and pregnant women are not allow experience the skyline luge.)
- ◆ **Haeundae Blue Line Park Beach Train** - Take a train with a retro shape, and the direction of the chairs is all facing the seaside, and you can enjoy the coastline of East Busan along the way.
- ◆ **Gamcheon Culture Village** - "Korea's Santorini." "Korea's Machu Picchu." "Lego Village." These are the many nicknames the Busan neighborhood of Gamcheon 2-dong Village—has earned over the years.
- ◆ **Huinnyeoul Cultural Village** - This is a small coastal village in Yeongdo, connected to Busan. The southern sea stretches under the cliff right in front of the village. The only village in Korea with a cliff is the Huinnyeoul Coastal Village. Feel the coastal village blended with the cliffs!
- ◆ **Yonggung Temple** - was first built in 1376 by the great Buddhist teacher known as Naong during the Goryeo Dynasty.
- ◆ **Jagalchi Market** - Korea's largest fish market since 1889 is a must-go destination for all seafood lovers out there! The market offers every type of fish and seafood you can imagine and serves it in a very unique way. You can also eat all the sashimi you wish for a very reasonable price!
- ◆ **Yongdusan Park** - is considered a favorite resting place among the citizens of Busan. It is called Yongdusan because the shape of the mountain looks like the head of a dragon that climbs to land from sea. Yongdusan park has an area of about 69,000 m.

GYEONGJU

- ◆ **Gyeongju National Museum** - Gyeongju National Museum is steeped in tradition. Representing Gyeongju, which was the capital city of the Silla Kingdom (BC57~AD935), the museum is where you can view the cultural history of Gyeongju district.
- ◆ **Bulguksa Temple** - The representative relic of Gyeongju and was designated as a World Cultural Asset by UNESCO in 1995. The beauty of the temple itself and the artistic touch of the stone relics are known throughout the world.
- ◆ **Cheomseongdae Observatory** - is a 7th century bottle-shaped stone structure admired by archaeologists worldwide.



- ✓ Gyeongju Hanwha Resort or similar classes x1 Night
- ✓ Busan Arban City Hotel / Busan Tourist Hotel or similar classes x3 Nights



- ✓ Cosmetics Shop
- ✓ Ginseng Shop
- ✓ Liver Supplement Shop

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Pohang Maritime Skywalk
浦项海上天空步道



BIFF Square
BIFF 国际电影广场



Busan Tower
釜山塔



精简行程

第一天 启程 ✈️ 釜山

第二天 抵达釜山 🚌 庆州 (机上用餐/午/晚)

- ☑ 浦项环湖公园Space Walk
- ☑ 浦项海上天空步道
- ☑ 庆州国立博物馆
- ☑ 佛国寺
- ☑ 瞻星台

第三天 庆州 🚌 釜山 (早/午/晚)

- ☑ 海东龙宫寺
- ☑ 釜山Skyline Luge
- ☑ 海云台Blue Line Park海边列车
- ☑ 广安里海边咖啡街

第四天 釜山 (早/午/晚)

- ☑ 甘川文化村
- ☑ 白浅滩文化村
- ☑ BIFF 国际电影广场
- ☑ 扎嘎旗海鲜市场

第五天 釜山 (早/午/-)

- ☑ 龙头山公园
- ☑ 釜山塔 (含登塔)
- ☑ 土产店
- ☑ 光复路自由购物

第六天 釜山 ✈️ 回程 (早/机上用餐)

观光景点:

釜山

- ◆ **浦项环湖公园Space Walk 空中漫步** - 360度环绕旋转, 好似过山车跑道一般的浦项环湖公园SPACE WALK, 每爬上一个台阶就给人走入宇宙般的错觉, 令人惊眩眼花、步步惊心! SPACE WALK同样也是浦项优秀的赏景点, 站在长333m、高25m 规模的Space Walk 顶端远望, 茂郁的树林和公园全景、浦项市区的景象一览无余。
- ◆ **釜山斜坡滑车Skyline Luge(缆车单程)** - 是来自新西兰的娱乐项目, 人坐在特制的滑车上从高处沿着蜿蜒曲折的斜坡而下, 刺激又好玩。2021年, SKYLINE LUGE登陆韩国海港城市釜山东部的奥西利亚旅游区。釜山SKYLINE LUGE靠近釜山乐天世界及海东龙宫寺, 乘坐缆车时还可以望到釜山乐天世界的风景。(不玩斜坡滑车Skyline Luge改成缆车来回, 身高85-109cm的小孩需跟大人一起乘坐双人滑车, 身高低于85cm的小孩和怀孕妇女不能体验斜坡滑车)
- ◆ **海云台Blue Line Park海边列车** - 乘坐造型复古共的列车, 加上椅子方向全部面向海边的方向, 沿途可欣赏东釜山的海岸绝境。
- ◆ **甘川文化村** - 像童话小村般的缤纷色彩、艺术风情, 更有着亲切可人的居民们, 被CNN报导称为“亚洲最艺术的村落”, 被誉为“釜山的圣托里尼”, 成为知名的文化景点。
- ◆ **白浅滩文化村** - 位于釜山东南侧的蓬莱山与大海相接的峭壁上。朝鲜战争时, 许多难民到这里扎根生活, 逐渐形成了白浅滩文化村。白浅滩村与釜山松岛隔海相望, 过去又被称为“二松岛”。村子由十几条小路交错而成, 相对封闭的村子几乎完整地保存了釜山70年代的模样。2013年, 电影《辩护人》让白浅滩村逐渐为人所熟知。辽阔的海景、白色的围墙和独特的壁画让白浅滩村被誉为釜山的“圣托里尼”。海景咖啡店、书店等也吸引了不少游客前来。村子下面是美丽的绝影海岸路, 附近还有白浅滩隧道适合拍照留念。
- ◆ **海东龙宫寺** - 是位于韩国釜山机张郡的一座佛寺, 是韩国唯一一座建在海边的佛寺。佛寺于1376年由高丽恭愍王时期的王师懒翁大师所建。
- ◆ **扎嘎旗海鲜市场** - 韩国最大的鱼市场, 自1889年以来是所有喜爱吃海鲜的朋友必定去的市场! 市场提供您各种各样的海鲜外, 还能找到一些非常独特的鱼和海鲜种类 (至少与西部文化不同)。现在您能以合理的价格尝试到各种各样的生鱼片!
- ◆ **龙头山公园** - 可一览釜山市内及釜山港口的全景, 公园内竖立着朝鲜时代 (1392-1910年) 名将李舜臣将军的铜像和4.19纪念塔。

庆州

- ◆ **国立庆州博物馆** - 位于大韩民国庆尚北道原新罗的都庆州市。国立庆州博物馆毗邻庆州历史遗迹地区的新罗皇室墓葬群、瞻星台、庆州月城主要展示收藏新罗文物, 年均参观人数在世界艺术博物馆中排名43。
- ◆ **佛国寺** - 1995年被联合国教科文组织指定为世界文化遗产, 佛国寺被誉为韩国最精美的佛寺, 是迄今香火始终不断的为数不多的寺刹之一。寺内的多宝塔和释迦塔作为韩国最有代表性的古代塔建筑, 1962年被指定为国宝。
- ◆ **瞻星台** - 是由362个石块 堆砌而成, 亚洲最早的天文台, 是新罗古老文化的象征。



- ✓ 庆州韩华度假村或同级 x1晚
- ✓ 釜山阿尔班市酒店/观光酒店或同级 x3晚



- ✓ 化妆品总汇
- ✓ 人参专卖店
- ✓ 健肝宝专卖店



★ ★ ★ ★ ★
✓ 4早餐 / 4午餐 / 3晚餐

- 风味餐: ★ 韩式烧烤 ★ 石锅拌饭
★ 韩定食 ★ 人参炖鸡汤
★ 韩式火锅

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

• 韩国 SOUTH KOREA •



货币 Currency 	SOUTH KOREAN WON - KRW 韩币 - KRW	信用卡 Credit Card 	* 许多信用卡在韩国都能通行 * Credit cards are used widely in South Korea card are mostly widely used.
货币兑换率 Exchange Rate 	KRW 1000 = MYR 3.80 1000 韩币 = 马币 3.80 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	SOUTH KOREA : +82 韩国 : +82
电压 Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	2 Round pins *Please bring a universal electric plug adapter 两个圆脚头插座 * 请自带多功能插座
时差 Time Different 	South Korea is 1 hour ahead of Malaysia 韩国标准时差快马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hand carry bag not more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 03月 - 05月 Mar to May 24°C - 10°C <input type="checkbox"/> Summer 夏季 06月 - 08月 Jun to Aug 30°C - 15°C <input type="checkbox"/> Autumn 秋季 09月 - 11月 Sep to Nov 20°C - 10°C <input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 02月 Dec to Feb 7°C - -8°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	Air Asia x		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>

GD Partner: